
Agendapunt 2.11 
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Rinze Visser  
Verzonden: woensdag 22 februari 2023 10:24 
Aan: Griffie <griffie@defryskemarren.nl> 
Onderwerp: Brief 
 
Beste mensen van de griffie, wilt u onderstaand schrijven aan de Gemeenteraad van De Fryske Marren aan 
geadresseerde doen toekomen. Het is de bedoeling dat dit schrijven eveneens op de Nieuwsbrief wordt 
geplaatst. Bij voorbaat mijn dank. 
 
Aan de gemeenteraad van De Fryske Marren. 
 
Lemmer/Joure, 22 februari 2023. 
 
Beste mede-raadsleden, 
 
Op 30 september 2021 schreven 18 sportverenigingen uit Sint-Niek, Wyckel, Harich, Balk,  De Jouwer en De 
Lemmer een brief aan de gemeenteraad, waarin hun grote zorg werd uitgesproken over de toen eerder 
aangekondigde verdubbeling van de tarieven voor het gebruik van de gemeentelijke accommodaties 
binnensport, te verhogen met 5% in 10 jaar plus inflatie. Omdat op die brief geen reactie is gekomen is 
deze brief nogmaals in juni 2022 verstuurd. Daarop heeft alleen de CDA-fractie in december 2022 
gereageerd. Al ver voor de eerste verzending van de brief door  de sportverenigingen had ik als NCPN-
raadslid over dit onderwerp - ook de buitensport betreffende  - een brief naar alle mede-raadsleden 
verzonden waarin ik mijn zorgen uiteen zette. Waar ik overigens geen reactie op kreeg. 
 
In de brief van de sportverenigingen wordt uitvoerig ingegaan op de gevolgen van de stijging van de 
tarieven die bij u en zeker bij die onder u goede contacten met de gemeentelijke sportwereld heeft, niet 
onbekend zullen zijn. Het is daarom dat ik met dit schrijven genoemde brief van de sportverenigingen 
nogmaals onder uw aandacht wil brengen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Rinze Visser (NCPN) 
 
 


